
 

 
 

 Skolebestyrelsesmøde 
Mandag d.28/10 2020 kl. 19.00-21.00 

Google meet: https://meet.google.com/tnq-dvej-mho  

 

Til stede: Søren Smedegaard, Karen Gemal, Søsser Sund, Brit Sand Andersen, Caroline 

Grossmand, Tina Skelgaard, Thomas Larsen, Lars Dollerup,  

Helle Bygholm Jensen, Line Svindt Olsen, Jeanette Borg, Elevrådet  
 

Afbud: 
 

 

  

 
Pkt. Beskrivelse  

 
Virtuelt møde 

Handling/  
Ansvarlig 

Noter/forbered
else 

1.0 Valg af ordstyrer 

 

SS 

Fast punkt  

1.1 Godkendelse af dagsorden  

Ingen kommentarer 

Fast punkt  

1.2 Godkendelse af referat 

godkendt 

Fast punkt Læs referat fra sidst  

2.0 Elevrådet 

Ingen kommentarer 

Orientering   

3.0 Nyt koncept fra kantinen 

Oplæg fra Anette Skou omkring vores nye portal 
til bestilling af skolemad. 

Input kunne være at høre elevrådet omkring 
sortiment. 

Ønske om at lave en vejledning til forældre til 
indkøb! 

Orientering v Anette  

4.0 Den styrkede pædagogiske læreplan 

Louise præsenteret de vedhæftet pptx-bilag 

 

Det godt at det er et valg for eleverne at deltage i 
aktiviteter. Ros for det gode arbejde omkring 
planen. 

Vigtigt at tænke på hvordan det bliver formidlet 
ud til forældrene! Det skal tydeliggøres at 
pædagogerne har en faglighed som de byder ind 
med. 

Kunne man inddrage børne i udarbejdelse af 
aktiviteter?  

Oplæg v. Louise Harton  

5.0 Lektier – princip 

Der er kommet lidt henvendelse fra forældre 
omkring princippet! 

Diskussion/alle Læse vores princip 
på hjemmesiden 

Status: Lukket  

https://meet.google.com/tnq-dvej-mho


Princippet er gangbart langt hen ad vejen. Det 
skal justeres i formuleringen.  

Det indeholder nogle rigtig fine formuleringer 
omkring hvad lektier. 

Det er en stor overvejelser værd, om man ikke 
skulle have det som fast punkt på 
forældremøder. Her kunne en fast drøftelse 
tydeliggøre hvad lektier er på årgangen. 

 

Princippet skal vendes næste gang vi kan mødes 
fysisk! 

6.0 Kommunikation – princip 

Det tager på næste møde! 

Diskussion/alle Læse vores princip 
på hjemmesiden 

7.0 Det har vi lært af Corona 

Opdatering pt: Vi køre skole efter de 
retningslinjer som vi får udstukket fra 
forvaltningen. 

 

Opsamling fra forældre bliver vedhæftet. 

 

Orientering/TS  

8.0 Evt 

Paarup Skoles venner 

Anette Skou vil gerne lave det praktiske 
kassererarbejde. 

Der skal bruges en formand og en kasserer til 
foreningen. Det kræves 

Helle vil gerne være menigt medlem 

 

- De starter på renovering af pladsen foran 
skolen i starten af november. Der kan 
blive ændringer for hvor eleverne skal 
møde ind. 

- Vi har fået midler til at lave den nye 
hovedindgang. 

- Indvielsen flyttet til foråret pga. Corona, 
så er alt ting måske færdigt! 

- Vi har en proces i gang omkring farlig 
skolevej ved krydset ved kirken. Der er 
lavet data på trafikken og besluttet at der 
skal gøre noget ved det.  Det har også 
krævet en afklaring af ejerforhold af 
parkeringspladsen ved børnehaven. 

- Line, Karen og Helle arbejder videre på 
fondsansøgninger 

Orientering  

 
__________________________  ______________________________ 



            Tina Skelgaard                                                         Søren Smedegaard 
               Skoleleder                                                                  Formand 
 

 

 

 

 


